
Signerat dokument
via https://min.ebox.nu

Protokoll

Signerad 
text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 
som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: Protokoll styrelsemöte 2025-04-07.pdf
Storlek: 73574 byte
Hashvärde SHA256: 
91c47d9b2ff39906c0c926c5d2ccb58f26332390655924f2ef97fe211772a64c

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 2:
KAROLINA TUVESSON
Signerat med BankID 2025-04-09 20:42 Ref: 01961bdc-7b00-73ec-b335-001f474d2ad3

LENNART SMEDENMARK
Signerat med BankID 2025-04-09 19:56 Ref: 01961bb1-f0b6-7ded-a47a-97bc35330ea2

 K
T,

 L
S 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k:

 ID
 o

2c
2j

ud




1 
 

 
 

Protokoll från styrelsemöte 2025-04-07, kl. 18:30 på Karlsnäsgården 
 

Närvarande:   
Lennart Smedenmark, Karolina Tuvesson, Anders Sundelin, Annika Josefsson, 
Lars Svensson, Christian Lindblom samt Cissi Lingerud. 
Frånvarande: --- 

 
 
 

1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsar välkomna och öppnar mötet kl. 18.30.  

 
2 Dagordningen 

Utsänd dagordning godkänns.  
 

3 Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll har skickats ut och läggs till handlingarna efter att Karolina 
poängterat att Christian felaktigt saknas i närvarolistan. 

 
4 AP-lista-uppföljningar 

• Tröjorna till Blekingecupen är levererade. Mötet önskar tidigare leverans nästa 
gång för att lättare kunna planera upphämtning.  

 
5 Inkomna skrivelser 

• Inkommit en påminnelse om RF-SISUs stämma den 10 april. 

• SDF-samverkansdialogen: ingen representation från BlOF, även om Lars var 
där (fast med skid-hatten på).  

• nästa SDF-samverkansträff planerad 7 augusti med gemensam lunch 
under Idrottslägret i Hällevik 

• Idrottsövergripande konferens planeras 17-18 oktober på Ronneby 
Brunn. 

• Regional SDF-konferens 15 november (valfritt om man deltar i Växjö 
eller Hässleholm). 

 
6 Rapport ordförande 

• Distriktsträff med SOFT, som Anders deltog på i Lennarts frånvaro. Ca 19 
deltagare. Kort, intensivt och välstrukturerat möte.  

o Rapport från SOFTs styrelsemöten.  
o Tidningen Orienteraren går att prenumerera på enbart digitalt.  
o Plan gicks igenom för vilka möten som kommer framöver.  
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o Anders Sahlén (SOFTs ordförande) berättade om det kommande IOK-
valet och toppkandidaterna Coe och Samaranch samt hur detta 
eventuellt påverkar orienteringen via IOF. 

o Diskussion om kommande teman på kommande möten.  
o Både Stockholm och Skåne lyfte för diskussion kring mark-frågan – 

Länsstyrelsen verkar ha blivit hårdare. Det behövs ett samlat angrepp 
för detta, där SOFT tar ledningen i samverkan med LS och 
Naturvårdsverket. Det kommer troligen bli ett extra möte kring detta.  

o Dialoger med förbundsordföranden sker i maj.  

• Framtidsträffen med SOFT: Lennart, Cissi och Karolina deltog.  
o Tre övergripande områden som diskuterades dels i plenum och dels i 

mindre grupper.  
 Block 1: LOK-stöd och hur detta kan användas för att bättre 

redovisa föreningsbehov – de föreningar som varit bra på 
ledarutveckling är oftast också bra på att redovisa LOK-stöd. 

 Block 2: ledarsatsning och -rekrytering. Erbjudande till 
föreningar/distrikt om deltagande i pilotomgång av 
ledarsatsningen ”ledarlabben”. Mötet diskuterar ifall BlOF ska 
samla ledare från alla våra föreningar till en grupp och anmäla 
intresse att delta. Styrelsen beslutar att utskick ska göras till 
distriktets föreningar.  

 Block 3: Arrangemangs- och föreningsutveckling. Erbjudande 
till distrikt om en pilotomgång av en satsning kring att 
identifiera utvecklingsområden, hitta lösningar utifrån lokala 
behov och utmaningar, testa idéer, verksamhet och metoder för 
att hitta framgångsnycklar för en positiv utveckling i 
föreningarna. Mötet diskuterar huruvida vi ska skicka ut 
erbjudandet inom distriktet och efterlysa deltagare. Styrelsen 
beslutar att utskick ska göras till distriktets föreningar.  

• Informationsträff om 65+ Natur- och friluftsorientering onsdag 16 april: få 
anmälda än så länge, men påminnelse ska skickas ut via Lennart.  
 

7 Rapport kassör 
Inga större händelser har skett. 

 
8 Rapport tävling 

• Henrik Skoglund från SOFT har kontaktat BlOF med vädjan om hjälp att hitta 
arrangör till tävling under Kristihimmelsfärdshelgen 2026 (14-17 maj). BlOF 
har svarat att det tyvärr inte finns möjlighet till detta.  

• SOFT, genom Susanne Maarup, vädjar om hjälp till att hitta arrangör till 2026 
SM Lång, SM Medel, SM stafett, SM Ultralång, avslutning Stafettligan samt 
avslutning Swedish League.  

• Plaketter är beställda till de av årets DM-tävlingar som återstår.  

• Ansökningstiden för tävlingar 2026 har gått ut (31 mars): 18 nationella 
tävlingar (inklusive DM), 2 MTBO-tävlingar, samt JVM med sina 5 tävlingar.  

• Digitalt möte har skett inom tävlingskommittén: granskningsuppdrag för 
ungdomsbanor fördelades. Beslut fattades om att tilldela GM 2027 till OK 
Orion, som även var enda sökande. Det är fortfarande oklart vem som blir 
arrangör för SSM 2026 och GM 2026.  
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• Uppmaning är utskickad idag till höstens arrangörer gällande att utse 
tävlingsledare, banläggare, tävlingskontrollant och bankontrollant – deadline 
15 april.  

• SOFTs Tävlingskonferens 15-16 november i Stockholm (samma helg som 
ordförandekonferensen).  

9 Rapport ungdom 
• Inbjudan finns ute gällande årets SSM. 15 anmälda i nuläget.  

• Möte har skett gällande Idrottslägret i Hällevik. Fredagen slopas för orientering 
med anledning av GM.  

• Digitalt möte inom ungdomskommittén sker i helgen.  
 

10  Rapport utbildning 
• Moderna ledarskapet: utskick ska ske med påminnelse om att utbildningen 

finns och är väldigt bred och passar alla typer av ledare inom föreningarna.  

• Inga inkomna önskemål om specifika utbildningar.  
 

11 Rapport MTB-O 
• OK Vilse 87 arrangerade en närtävling häromveckan med stort deltagande i 

bland yngre och äldre.  

• 21 april arrangerar OK Skogsfalken en närtävling och 17 maj Karlskrona SOK 
och sedan någon till hösten. 

• Planer finns på att skapa en MTBO-kommitté.  

• Kan BlOF köpa in några kartställ för uthyrning på tävlingarna? Styrelsen 
beslutar att göra detta, och Cissi får i uppdrag att genomföra.  

 
12 Övriga frågor 

• Lars berättar kort från årsmötet i BLIS (Blekinge idrottshistoriska sällskap) 
som var den 26 mars.  

• Fråga från OK Vilse 87: finns det intresse av att IP-Skogen tillhandahåller 
hjärtstartare? Styrelsen svarar att möjlighet att komplettera IP-Skogen med 
hjärtstartare inte finns nu, men en rekommendation till alla klubbar är att hyra 
eller låna en hjärtstartare vid arrangemang.  

 
13 Nästa möte  

Nästa möte är den 19 maj. 
 

14 Avslutning 
Ordförande tackar för ikväll och avslutar mötet kl. 20.20.  
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Protokoll från styrelsemöte 2025-04-07, kl. 18:30 på Karlsnäsgården 
 


Närvarande:   
Lennart Smedenmark, Karolina Tuvesson, Anders Sundelin, Annika Josefsson, 
Lars Svensson, Christian Lindblom samt Cissi Lingerud. 
Frånvarande: --- 


 
 
 


1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsar välkomna och öppnar mötet kl. 18.30.  


 
2 Dagordningen 


Utsänd dagordning godkänns.  
 


3 Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll har skickats ut och läggs till handlingarna efter att Karolina 
poängterat att Christian felaktigt saknas i närvarolistan. 


 
4 AP-lista-uppföljningar 


• Tröjorna till Blekingecupen är levererade. Mötet önskar tidigare leverans nästa 
gång för att lättare kunna planera upphämtning.  


 
5 Inkomna skrivelser 


• Inkommit en påminnelse om RF-SISUs stämma den 10 april. 


• SDF-samverkansdialogen: ingen representation från BlOF, även om Lars var 
där (fast med skid-hatten på).  


• nästa SDF-samverkansträff planerad 7 augusti med gemensam lunch 
under Idrottslägret i Hällevik 


• Idrottsövergripande konferens planeras 17-18 oktober på Ronneby 
Brunn. 


• Regional SDF-konferens 15 november (valfritt om man deltar i Växjö 
eller Hässleholm). 


 
6 Rapport ordförande 


• Distriktsträff med SOFT, som Anders deltog på i Lennarts frånvaro. Ca 19 
deltagare. Kort, intensivt och välstrukturerat möte.  


o Rapport från SOFTs styrelsemöten.  
o Tidningen Orienteraren går att prenumerera på enbart digitalt.  
o Plan gicks igenom för vilka möten som kommer framöver.  
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o Anders Sahlén (SOFTs ordförande) berättade om det kommande IOK-
valet och toppkandidaterna Coe och Samaranch samt hur detta 
eventuellt påverkar orienteringen via IOF. 


o Diskussion om kommande teman på kommande möten.  
o Både Stockholm och Skåne lyfte för diskussion kring mark-frågan – 


Länsstyrelsen verkar ha blivit hårdare. Det behövs ett samlat angrepp 
för detta, där SOFT tar ledningen i samverkan med LS och 
Naturvårdsverket. Det kommer troligen bli ett extra möte kring detta.  


o Dialoger med förbundsordföranden sker i maj.  


• Framtidsträffen med SOFT: Lennart, Cissi och Karolina deltog.  
o Tre övergripande områden som diskuterades dels i plenum och dels i 


mindre grupper.  
 Block 1: LOK-stöd och hur detta kan användas för att bättre 


redovisa föreningsbehov – de föreningar som varit bra på 
ledarutveckling är oftast också bra på att redovisa LOK-stöd. 


 Block 2: ledarsatsning och -rekrytering. Erbjudande till 
föreningar/distrikt om deltagande i pilotomgång av 
ledarsatsningen ”ledarlabben”. Mötet diskuterar ifall BlOF ska 
samla ledare från alla våra föreningar till en grupp och anmäla 
intresse att delta. Styrelsen beslutar att utskick ska göras till 
distriktets föreningar.  


 Block 3: Arrangemangs- och föreningsutveckling. Erbjudande 
till distrikt om en pilotomgång av en satsning kring att 
identifiera utvecklingsområden, hitta lösningar utifrån lokala 
behov och utmaningar, testa idéer, verksamhet och metoder för 
att hitta framgångsnycklar för en positiv utveckling i 
föreningarna. Mötet diskuterar huruvida vi ska skicka ut 
erbjudandet inom distriktet och efterlysa deltagare. Styrelsen 
beslutar att utskick ska göras till distriktets föreningar.  


• Informationsträff om 65+ Natur- och friluftsorientering onsdag 16 april: få 
anmälda än så länge, men påminnelse ska skickas ut via Lennart.  
 


7 Rapport kassör 
Inga större händelser har skett. 


 
8 Rapport tävling 


• Henrik Skoglund från SOFT har kontaktat BlOF med vädjan om hjälp att hitta 
arrangör till tävling under Kristihimmelsfärdshelgen 2026 (14-17 maj). BlOF 
har svarat att det tyvärr inte finns möjlighet till detta.  


• SOFT, genom Susanne Maarup, vädjar om hjälp till att hitta arrangör till 2026 
SM Lång, SM Medel, SM stafett, SM Ultralång, avslutning Stafettligan samt 
avslutning Swedish League.  


• Plaketter är beställda till de av årets DM-tävlingar som återstår.  


• Ansökningstiden för tävlingar 2026 har gått ut (31 mars): 18 nationella 
tävlingar (inklusive DM), 2 MTBO-tävlingar, samt JVM med sina 5 tävlingar.  


• Digitalt möte har skett inom tävlingskommittén: granskningsuppdrag för 
ungdomsbanor fördelades. Beslut fattades om att tilldela GM 2027 till OK 
Orion, som även var enda sökande. Det är fortfarande oklart vem som blir 
arrangör för SSM 2026 och GM 2026.  
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• Uppmaning är utskickad idag till höstens arrangörer gällande att utse 
tävlingsledare, banläggare, tävlingskontrollant och bankontrollant – deadline 
15 april.  


• SOFTs Tävlingskonferens 15-16 november i Stockholm (samma helg som 
ordförandekonferensen).  


9 Rapport ungdom 
• Inbjudan finns ute gällande årets SSM. 15 anmälda i nuläget.  


• Möte har skett gällande Idrottslägret i Hällevik. Fredagen slopas för orientering 
med anledning av GM.  


• Digitalt möte inom ungdomskommittén sker i helgen.  
 


10  Rapport utbildning 
• Moderna ledarskapet: utskick ska ske med påminnelse om att utbildningen 


finns och är väldigt bred och passar alla typer av ledare inom föreningarna.  


• Inga inkomna önskemål om specifika utbildningar.  
 


11 Rapport MTB-O 
• OK Vilse 87 arrangerade en närtävling häromveckan med stort deltagande i 


bland yngre och äldre.  


• 21 april arrangerar OK Skogsfalken en närtävling och 17 maj Karlskrona SOK 
och sedan någon till hösten. 


• Planer finns på att skapa en MTBO-kommitté.  


• Kan BlOF köpa in några kartställ för uthyrning på tävlingarna? Styrelsen 
beslutar att göra detta, och Cissi får i uppdrag att genomföra.  


 
12 Övriga frågor 


• Lars berättar kort från årsmötet i BLIS (Blekinge idrottshistoriska sällskap) 
som var den 26 mars.  


• Fråga från OK Vilse 87: finns det intresse av att IP-Skogen tillhandahåller 
hjärtstartare? Styrelsen svarar att möjlighet att komplettera IP-Skogen med 
hjärtstartare inte finns nu, men en rekommendation till alla klubbar är att hyra 
eller låna en hjärtstartare vid arrangemang.  


 
13 Nästa möte  


Nästa möte är den 19 maj. 
 


14 Avslutning 
Ordförande tackar för ikväll och avslutar mötet kl. 20.20.  
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